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az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Privatizáció előkészítése zajlik-e a vízművek esetében? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

2009 áprilisában a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő ZRT honlapján sajtóközlemény jelent me g
az alábbi felvezető szöveggel: „A Nemzeti Vagyongazdálkodási Tanács a z
Eszakmagyarországi regionális Vízművek Zrt. vagyonkezelésébe adja a Tiszamenti
Regionális Vízművek Zrt. és a Duna Menti Regionális Vízmű Zrt. állami tulajdonú
üzletrészét . A társaságcsoport megalakulásával a régió meghatározó piaci szerepl őj évé lép
elő , nő a versenyképessége, hatékonyabbá válik a víziközmű társaságok működése. A vízi
közművek a vízgazdálkodási törvény értelmében továbbra is kizárólagos vagy többségi állam i
tulajdonban maradnak.”

A fenti ügy komolyságát figyelembe véve kérdezem tehát Miniszter urat :

Privatizáció el őkészítése zajlik-e a vízművek esetében?
Milyen szakmai megfontolások vezettek ehhez az országunkat érint ő stratégiailag
fontos döntéshez?
Milyen egyeztetéseket, és kikkel folytattak önök ebben az ügyben ?
Milyen szakmai tanulmányok készültek e döntés el őkészítéséhez?
Kik készítették ezeket a tanulmányokat, és mennyi adóforintból ?

Várom válaszát!
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